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a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه
اهمیت قهرمانی ایران در آسیا 

رقابت های قهرمانی آسیا با تمام مشکلاتی وجود داشت و 
بعداز معضل بزرگی به نام کرونا بالاخره این رقابت ها برگزار 
شد و ما جزو کشور هایی بودیم که تقریبا با تمام ظرفیت حضور 
پیدا کردیم و نتایج خوبی هم به دست آوردیم. این رقابت ها چند 
ویژگی داشت. اول آنکه عملکرد کاراته کا ها در رده های سنی 
پایه به خصوص نتایج دختران باعث شد تا به این نتیجه برسیم 
که ظرفیت خوبی داریم و در آینده نباید نگرانی در این زمینه 
داشته باشیم. همچنین در کاتا هم عملکرد خوبی داشتیم و 
زحمات شورای سیاست گذاری کاتا و مربیانی که با جان و دل 
تلاش می کنند به بار نشست و در وهله آخر هم توانستیم نقاط 
ضعف و قوت را شناسایی کنیم. کشور هایی که در گذشته هیچ 
حرفی برای گفتن نداشتند با سرمایه گذاری و تلاش توانستند 
در این رقابت ها به مدال برسند و این نشان می دهد کاراته در 
آسیا در حال پیشرفت است و این موضوع کار را برای تیم های 
مدعی در آینده سخت تر می کند. ما با کسب عنوان قهرمانی 
ظرفیت بالای کاراته ایران را نشان دادیم، اما این را هم بگویم که 
سطح کاراته ایران یک سر و گردن بالاتر از آسیاست و با توجه 
به پشتوانه سازی خوبی که داشتیم نگرانی بابت آینده نخواهیم 
داشت. کسانی که مدال گرفتند نباید مغرور شوند و کسانی که 
نتیجه نگرفتند هم حق مایوس شدن ندارند. برد و باخت در یک 
مسابقه طبیعی است و این مسابقات سنگ محک خوبی بود تا 
ما بتوانیم بهترین نفرات را برای بازی های آسیایی، کشور های 
اسلامی و مسابقات دیگر شناسایی کنیم و طبعا شکست هایی 
هم وجود داشت که قابل بررسی است. کمیته فنی وزن به وزن 
عملکرد بچه ها در تمام رده های سنی بررسی خواهد کرد و 
مطمئن باشید هیچ کاراته کایی از زیر ذره بین ما جا نمی ماند و 
مسابقات قهرمانی آسیا چراغ راهی برای مربیان ما خواهد بود تا 
بتوانند در ادامه بهترین نفرات را شناسایی کرده و قدرت کاراته 

ایران در میادین مختلف به نمایش بگذارند. 

تسنیم: دستیار ایرانی زونیمیرسولدو از حضور در کادرفنی 
تیم تراکتور تبریز استعفا کرد. تیم فوتبال تراکتور در ادامه نتایج 
ضعیف خود در هفته های اخیر، در هفته دوازدهم در تبریز مقابل 
ذوب آهن با نتیجه یک بر صفر شکست خورد. تراکتوری ها در 
حالی در بازی دیروز شکست خوردند که وحید فاضلی مربی 
این تیم روی نیمکت سرخپوشان تبریزی حضور نداشت. شنیده 
می شود این مربی در جلسات فنی روزهای گذشته در اعتراض به 
نتایج ضعیف و عملکرد فنی این تیم، از سمت خود استعفا کرده 
است. قرار است مدیران باشگاه تراکتور درباره استعفای فاضلی 

تصمیم گیری کنند.
ایسنا: سرمربی تیم فوتبال نساجی مازندران گفت: زمین 
نداریم و نمی دانیم دیدار بعدی ما کجا برگزار می شود و 
مارکوپولو شده ایم! ساکت الهامی بعداز دیدار تیمش مقابل نفت 
مسجدسلیمان در قالب هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال که در 
ورزشگاه نقش جهان به مصاف انجام شد و با تساوی یک بر یک 
به پایان رسید، اظهارکرد: مارکوپولو شده ایم و نمی دانیم بازی 
بعدی خود را کجا برگزار می کنیم. سرمربی تیم فوتبال نساجی 
مازندران در رابطه با داوری این دیدار، عنوان کرد: داور اول 
مسابقه فوق العاده بود اما تنها تیمی هستیم که موقعیت های 
پنالتی اش به بیرون ۱۸ قدم می آید. در عین حال داور به چه 
دلیل به بنده کارت زرد داد؟ همچنین کمیته داوران شرح 

وظیفه داور چهارم را بگوید تا ما بدانیم. 

فوتبــالداخلــی

 کریستیانورونالدو احتمالا شانس حضور در آخرین 
جام جهانی دوران بازیکنی اش را از دست خواهد داد. کیلیان 
امباپه می گوید که ترجیح می دهد مورد که مساله رخ دهد. 
امباپه که در پاری سن ژرمن دو هم تیمی ایتالیایی )مارکووراتی 
و جان لوئیجی دوناروما( دارد، در گفت و گو با نشریه گاتزتا 
دلواسپورت در پاسخ به این سوال که از بین ایتالیا و پرتغال 
ترجیح می دهد کدامیک را در جام جهانی ببیند، گفت: بهتر 
است که انتخاب نکنم اما به حرف دلم گوش می کنم دوست 
دارم ایتالیا در جام جهانی حضور داشته باشد. اول از همه، شما 
ایتالیایی ها در جام جهانی 20۱۸ حضور نداشتید. بعداز آن هم 
به خاطر مارکووراتی دوست دارم ایتالیا صعود کند. او فقط یکبار 
در جام جهانی )20۱4( حضور داشت که البته آن موقع هم بسیار 
کم سن و  سال بود و بازیکنی که الان هست، نبود. او لیاقتش را 
دارد که در اوج دوران خود در جام جهانی هم بازی کند. با این 
حال اگر پرتغال صعود کند هم به این معناست که آنها تیم برتر 
بوده اند و دلیلی برای گلایه وجود ندارد. کریستیانورونالدو هم 
آماده خواهد بود که در جام جهانی تاثیر خودش را بگذارد. 
وراتی تنها هم تیمی ایتالیایی امباپه نیست. جان لوئیجی 
دوناروما سنگربان تیم ملی ایتالیا نیز که تابستان امسال از 
میلان به پاریسی ها پیوست، جزو شاگردان روبرتو مانچینی 
است. البته او از وقتی که به پایتخت فرانسه آمده وارد رقابتی 
سخت با کیلورناواس شده است و هنوز نتوانسته به سنگربان 
اصلی تیم تبدیل شود. امباپه افزود: او در تیم ما جا افتاده است. 
بدون شک شرایط فعلی برای او یک تجربه جدید 
است، چون اینجا باید با یک دروازه بان 
طرازاول مانند کیلورناواس رقابت کند. 
شاید شرایط برای خود او چندان جالب 
نباشد، اما برای پاری سن ژرمن خوب 
است، چون ما دروازه بان طرازاول 
آینده و حال تیم  داریم. جیجو، 
ماست. من خیلی خوش شانس بودم که 
توانستم یک فصل در کنار بوفون 
بازی کنم، دروازه بانی 
که تاریخ ساز بود و 
اگر دوناروما هم 
بتواند سطحش 
را حفظ کند، 
ماننـد بوفون 
تاریــخ ساز 

می شود. 

بیــنالمــلل

سیدحسنطباطبایی
 رئیس فدراسیون کاراته

یحیی گل محمدی پس از پیروزی یک بر صفر پرسپولیس 
مقابل سپاهان گفت: به نوبه خودم از هواداران در شهر اراک 
تشکر می کنم. برد خیلی ارزشمند و امتیازات این بازی در 
جدول و لیگ برای ما خیلی مهم بود. با تلاش بچه ها و انرژی 
که از هواداران گرفتیم این سه امتیاز را به دست آوردیم. وی 
افزود: در شروع بازی هم تحت تاثیر زمین ناهموار ورزشگاه 
اراک و هم قدرت تیمی حریف بودیم و یکی دو موقعیت به 
حریف دادیم ولی رفته رفته روندمان خیلی بهتر شد و توپ 

را به جریان انداختیم و توانستیم بهتر کار کنیم. روی همین 
همکاری روی یک کار تیمی به موقعیت و گل رسیدیم. نیمه 
دوم موقعیتی به حریف ندادیم و خیلی خوب ضدحمله زدیم. 
بچه ها بازی هوشمندانه ای انجام دادند و تمرکز خیلی خوبی 
داشتند و از جان مایه گذاشتند تا این بازی را ببرند. گل محمدی 
عنوان کرد: امیدواریم این روند را ادامه دهیم، کار سخت تر از 
سال های گذشته است و امیدوارم در نهایت دل هواداران را 
شاد کنیم. سرمربی پرسپولیس در واکنش به پرسشی مبنی 

بر اینکه دو تیم شاید اگر در ورزشگاه های خود بازی می کردند 
کیفیت بهتری را ارائه می دادند و چقدر سفر به اراک در کیفیت 
بازی تاثیر داشته است، گفت: قبل از بازی هم گفتم این دیدار 
کاملا فنی است، چون بازیکنان دو تیم فنی هستند. حیف بود. 
این بازی باید در چمن و ورزشگاه خوب و مجهز برگزار می شد. 
نمی خواهم به ورزشگاه شهر اراک بی احترامی کنم، اما اینجا 
مناسب نبود. بازی در این زمین بیشتر به اتفاقات و ضربات 
ایستگاهی بستگی دارد و به لحاظ کیفی سطح بازی پایین 
می آید وی ادامه داد: دو تیم ورزشگاه های مجهز دارند و باید از 
آن استفاده کنند. این رأی به نفع تیم های دیگر است و آنها سود 
می بردند. بازهم می گویم در رأیی  که داده می شود باید منافع 

همه تیم ها دیده شود و امیدوارم دقت بیشتری در آرا شود.

یحیی گل محمدی: 

ورزشگاه »اراک« مناسب نبود

آرمان ملی: دیدارهای هفته دوازدهم لیگ برتر روزگذشته 
برگزار شد و در مهمترین دیدار، تیم پرسپولیس موفق شد تیم 

سپاهان را در اراک شکست دهد. 
 برد پرسپولیس 

در چارچوب رقابت های هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال، 
تیم های سپاهان و پرسپولیس در ورزشگاه امام خمینی)ره( 
اراک به مصاف یکدیگر رفتند که این دیدار با پیروزی یک بر 
صفر پرسپولیس به پایان رسید. سپاهان و پرسپولیس در حالی 
به مصاف یکدیگر می رفتند که به دلایل انضباطی، شهر اراک 
میزبان این دیدار بود. بازی در ۱5دقیقه ابتدایی متعادل بود و 
دو تیم بیشتر به ارزیابی یکدیگر می پرداختند. با این وجود اما 
سپاهان که روی کاغذ میزبان این دیدار بود بعداز گذشت یک 
ربع ابتدایی، بازی را در دست گرفت و یکی دو موقعیت جدی 
نیز روی دروازه پرسپولیس ایجاد کرد اما درست سناریوی بازی 
با استقلال برای سپاهان تکرار شد و در حالی که سپاهان تیم 
برتر میدان بود روی یک حرکت خوب از سوی امیری و شجاعی 
و در نهایت ضربه نهایی کامیابی نیا، پرسپولیس به گل رسید. 
سپاهان در دقایق باقیمانده تا پایان نیمه اول همانند سایر 
بازی هایش پس از دریافت گل سراسیمه کار کرد و نتوانست 
به گل تساوی برسد. در نیمه دوم پرسپولیس هوشمندانه عقب 
کشید و راه های نفوذ و ایجاد موقعیت را برای سپاهان بست. 
سپاهان نیز که در نیمه دوم با به زمین آمدن مغانلو و شهباززاده 
سراپا هجومی شده بود کمتر توانست موقعیت خوبی ایجاد 
کند و بیشتر روی نفوذ از کناره ها به دنبال موقعیت ارسال و 
گلزنی بود که در این مورد هم ناکام بود تا پرسپولیس بازی 

حساس هفته را از سپاهان در اراک ببرد و حداقل یک رده در 
جدول صعود کند. محرم نویدکیا در نشست خبری بعداز دیدار 
تیمش مقابل پرسپولیس که با شکست یک بر صفر همراه بوده 
است، اظهارداشت: پرسپولیس به غیر یکی دو موقعیت، فرصت 
خطرناک زیادی نداشت و ما چند موقعیت خوب داشتیم، ولی 
توپ های مان گل نمی شود. باید از هواداران عذرخواهی کنیم 
چون می دانیم چقدر این بازی برای آنها مهم بود و الان چه 
حسی دارند، ولی راه سخت، سخت است. بازیکنان خوبی دارم 
و می دانم چقدر تلاش می کنند. می دانم روزی بدشانسی های 
ما تمام می شود و موقعیت های مان به نتیجه می رسد. باید به 
بازیکنانم و هواداران بگویم که می دانم چقدر ناراحت هستند، 
ولی باید مسیرمان را با قدرت ادامه دهیم با غصه خوردن چیزی 
درست نمی شود. بازیکنان خوبی دارم و مطمئنم این مسیر در 

آینده به نتیجه خواهد رسید. 
 شکست تراکتور 

ذوب آهن و تراکتور از ساعت ۱5 در ورزشگاه شهیدسلیمانی 
رودرروی یکدیگر قرار گرفتند که این مسابقه در نیمه دوم با 
نتیجه یک بر صفر به سود ذوب آهن به پایان رسید. در نیمه اول 
ذوب آهن برخلاف تصور توانست از توپ و میدان امتیاز بیشتری 
ببرد و موقعیت های زیادی را روی دروازه تراکتور خلق کند. 
اما واکنش خوب دروازه بان تراکتور مانع گلزنی ذوبی ها شد. 
در ادامه نیز یکی دو موقعیت برای تراکتور به دست آمد که با 
بی دقتی بازیکنان تراکتور بازی با همان نتیجه بدون گل در 
نیمه اول به پایان رسید. در نیمه دوم ذوب آهن توانست بازهم 
سوار توپ و میدان باشد. شاگردان تارتار با ایجاد موقعیت های 

متوالی توانستند به دروازه حریف نزدیک شوند و در یکی از 
موقعیت ها و با هوشمندی خدابنده لو پنالتی مهمی را از سوی 
وی کسب شد. در ادامه اما تیم تراکتور با حملات متعدد سعی 
در جبران نتیجه داشت اما نتوانست موفق عمل کند و دفاع 
ذوب آهن روز خوبی را پشت سر گذاشت. مهدی تارتار پس از 
پیروزی ذوب آهن مقابل تراکتور در نشست خبری اظهارکرد: 
بازی را بردیم و به سه امتیاز آن نیاز داشتیم. با توجه شرایطی 
که در هفته های گذشته داشتیم کسب این سه امتیاز مهم بود. 
مزد تلاش مان به خصوص در نیمه اول را گرفتیم. تیم برتر میدان 
بودیم و بازی خوبی را انجام دادیم. در نیمه دوم طبیعی بود که 
تراکتور با توجه به میزبان مسابقه است فشار بیاورد که بیشتر هم 
در حملاتشان احساسی بودند. »سولدو« پس از شکست تراکتور 
مقابل ذوب آهن اظهارکرد: بازی سختی برای هر دو تیم بود. در 
نیمه اول حریف بهتر بود و از اشتباهات ما استفاده کرد و روی 
ضدحمله به پنالتی رسیدند و پیروز شدند. در نیمه دوم بازی 

بیشتر در اختیار ما بود و متأسفانه به گل نرسیدیم. 
 برد استقلال

تیم فوتبال استقلال در هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال به 
مصاف فولاد رفت که با یک گل این تیم را شکست داد. تا پیش 
از این دیدار، استقلال تنها تیمی است که در بازی های خانگی 
گل نخورده است، بازی تا دقیقه ۱5 بدون موقعیت خطرناکی 
پیش رفت. حسن روشن هم در ورزشگاه آزادی حضور داشت، نام 
قاسمی نژاد برای دومین بار متوالی در لیست 2۹ نفره استقلال 
وجود نداشت. بازی در دقیقه ۳0 همچنان بدون گل پیش رفت. 
دقیقه ۳۹ توپ در موقعیتی تک به تک به مهاجم گلزن فولاد 
رسید ولی داور آفساید اعلام کرد. نیمه اول با تساوی بدون گل 
تمام شد. در نیمه دوم وریا غفوری با حضور در ورزشگاه آزادی 
بازی تیمش با فولاد را از نزدیک تماشا کرد. بازی پایاپایی از دو 
تیم شاهد بودیم. مهدی پور در دقیقه 5۷ با یک ضربه تماشایی 
گل نخست استقلال را به ثمر رساند. سینا شاه عباسی به 
تشخیص داور به دلیل اینکه موقعیت گل را از بازیکنان استقلال 
گرفت، اخراج  شد. فولاد یک گل دریافت کرده و ادامه بازی را هم 
باید ۱0 نفره ادامه داد. در حاشیه این دیدار خانم های خبرنگار 
در ورزشگاه حضور داشتند. داور 6 دقیقه وقت اضافه برای نیمه 
اول در نظر گرفت که در نهایت تلاش های فولاد بی فایده بود و 

استقلال با نتیجه یک بر صفر برنده بازی شد. 
 سایر دیدارها 

در دیگر دیدارهای روزگذشته دیدار نساجی– نفت 
مسجدسلیمان و پیکان– پدیده با نتیجه مشابه تساوی یک بریک 
به پایان رسید. گل گهر در سیرجان با مس رفسنجان به نتیجه ای 
بهتر از تساوی 2 بر 2 نرسید. فجرسپاسی در شیراز مقابل هوادار 
به تساوی بدون گل رسید. صنعت نفت آبادان با نتیجه ۳ بر یک 

از سد آلومینیوم گذشت. 

برد پرسپولیس مقابل سپاهان 

طلسم »اراک« شــــکسته شد! 

رئیس کمیته ملی المپیک گفت: اگر تفکیک بودجه انجام 
نشود مسئولیت هر اتفاقی بر عهده تصمیم گیران خواهد بود.

 سیاست 
سیدرضا صالحی امیری، در دیدار با اهالی رسانه و در نشست 
خبری اظهارداشت: سیاست اول ما اعزام کیفی کاروان با توجه به 
تاکیدات مقام معظم رهبری است. دوم اعزام بانوان است. ما باور 
داریم حضور فعال تر و اعزام دختران به هانگژو می تواند علاوه بر 

کسب سکو به ارتقای جایگاه کشور کمک کند. سیاست سوم 
مجموعه فعالیت های فرهنگی و اقدام چهارم استفاده از 
ظرفیت های داخلی است. سیاست پنجم ارتقای حداقل یک 
پله ای نسبت به بازی های آسیایی جاکارتاست. وی افزود: 
در جارکارتا حدود ۱00 ورزشکار زن داشتیم و در این دوره 

حضور کمی و کیفی بانوان بیشتر خواهد بود . با توجه 
به سیاست ابلاغی برای استفاده از تولیدات 

داخلی از امکانات پروازی و لباس داخلی 
استفاده خواهیم کرد. 

 ادغام بودجه 
صالحی امیری در خصوص ادغام 
بودجه کمیته و وزارت ورزش و جوانـان 
تصریح کرد: در این خصوص نامه ای را 

خدمت معاون اول رئیس مجلس، رئیس کمیسیون فرهنگی 
مجلس نوشتیم. برای تصمیم در خصوص یکدستگاه باید با آن 
مشورت شود و در مورد این ادغام هیچ صحبتی با ما انجام نشد. 
اگر با ما گفت وگو می کردند، تصمیماتشان تغییر می کرد. وی 
تاکیدکرد: نکته اول حساسیت کمیته در مورد مداخله دولت 
است. این خلاف منشور المپیک و با واکنش IOC روبه رو 
می شویم. IOC به ایتالیا اخطار داده که باید بودجه کمیته 
مستقل باشد. رو نوشت آن به 206 کشور از جمله 
ایران آمده است.  رئیس کمیته ملی المپیک 
افزود: دوم تعهد ما برای برگزاری رویدادهای 
مختلف است. بهار سال آینده، یکصد میلیارد 
تومان برای خرید ارز لازم داریم  اگر پرداخت نشود 
ما باید اعلام کنیم در رویدادها شرکت نمی کنیم 
و این پیامدها را چه کسی پاسخ می دهد . 
با مسئولان ذیربط مکاتبه کردیم. اگر 
اصلاح نشود دو  چالش داریم. اول 
اعتراض IOC و دوم عدم امکان 
برگزاری و حضور در رویدادهای 
پیش رو. نمی توانیم برای تامین 
منابع اعزام به منابع غیر مطمئن 

تکیه کنیم و باید منابع در اختیار کمیته باشد . این موضوع 
انگیزه دستگاه برای افزایش و تامین منابع و پیگیری را می گیرد. 
کمیته با بودجه ۳0 میلیاردی تحویل گرفته شد و به ۱60 
میلیاردی رسیده و هدف گذاری نیز روی 400 میلیارد تومان 
است. وی تصریح کرد: در پاسخ به نامه ما دیدیم دوستان حداقل 
سواد اداری را ندارند و گفتند برای نظارت بیشتر بر کمیته 
ملی المپیک و پاراالمپیک این کار را کردیم. چون نهاد عمومی 

غیر دولتی هستیم دیوان محاسبات و بازرسی استقرار دارند.  
 انتخابات کمیته  

رئیس کمیته ملی المپیک ادامه داد: انتخابات کمیته قطعا 
۱۷  اسفند برگزار می شود. انتظار داریم انتخابات فدراسیون های 
المپیکی تا آن زمان برگزار شود. وی در خصوص اینکه گفته 
می شود وزیر ورزش قصد حضور در انتخابات کمیته را دارد و 
احتمال تعویق انتخابات فدراسیون ها هم به همین دلیل است، 
گفت: ابتدا باید بگویم »سجادی« راس ورزش کشور است و باید 
به »سجادی« کمک کرد. دوم اینکه در چارچوب اساسنامه هر 
کسی می تواند کاندید شود و ارزیابی حقوقی برای حضور افراد 
در مجمع و کمیته زمانی است که ثبت نام کرده باشند و براساس 
پیشگویی ها نمی توان قضاوت کرد. در جلسه هفته گذشته با 

سجادی، وی این موضوع را تکذیب کرد.

سیدرضا صالحی امیری؛ رئیس کمیته ملی المپیک: 

وزیر ورزش حضورش در انتخابات کمیته را تکذیب کرد 

     رقابت 
برای جذب  اینتر  گاتزتادلااسپورت مدعی شد 
جیانلوکا اسکاماکا در شرایط بهتری نسبت به یوونتوس 
قرار داشته و می تواند به زودی با این ستاره ایتالیایی به 
توافق برسد. مدیران نراتزوری قادر به پرداخت مبلغی 

نزدیک به 45 میلیون یورو هستند.

     نقاشی مسی
در سال های اخیر بارها شاهد رونمایی از نقاشی های 
دیواری از ستاره های بزرگ دنیای فوتبال از جمله 
لیونل مسی بوده ایم و یک اثر در شهر محل تولد این 
بازیکن بیشتر از دیگر موارد توجه همه را بر انگیخته 

است. مسی از این نقاشی دیدن کرد. 

             پایان کار 
دوره دوم حضور ژرژژسوس در بنفیکا زودتر از حد 
تصور به پایان رسید. این باشگاه اعلام کرد که قرارداد 
ژرژژسوس با بنفیکا با رضایت دو طرف فسخ شده است 
و این سرمربی باتجربه دیگر در ادامه فصل هدایت این 

تیم را برعهده نخواهد داشت.

ت
شــ

سنو
عک

جمشید خیرآبادی؛ سرمربی سابق تیم ملی 
کشتی فرنگی آذربایجان در خصوص حاشیه 
این روزهای کشتی فرنگی کشورمان صحبت 

کرد. 
 بنا« این روزها مورد انتقادات زیادی 

قرار گرفته است!
در کشتی رســـم بر جوانمردی و پهلوانی 
است و هیچ کس قصد توهین و بی احترامی به 
کس دیگری را ندارد؛ اگر به خاطر رفتن علی 
ارسلان از ایران انتقادهایی به محمد بنا به خاطر 
سیاست های او شـــد؛ معنی اش این نیست 
که قصد داشته باشیم عملکرد او را زیرسوال 
ببریم. حرف اصلی فرافکنی است که متأسفانه 
در کشتی فرنگی شاهد آن هستیم. من بارها 
گفته ام و این بار هم تاکید می کنم که برگزاری 
انتخابی تیم ملی با هر نقصان و محدودیتی که 
دارد، باید برگزار شود تا سایر کشتی گیران 
انگیزه پیدا کنند و توانایی های خودشان را در 

مسابقات به نمایش بگذارند. 
 علی ارسلان تغییر تابعیت داده است!

 علی ارسلان و هر کشتی گیر دیگر حق و 
حقوقی دارد که باید اعضای کادرفنی آن را 
محترم بدانند. وقتی به یک کشتی گیر فرصت 
داده نمی شود او هم در نهایت راهی کشور 
دیگری می شود تا بتواند در دوران کوتاه 
قهرمانی خود به آرزوهایش برسد. متاسفانه 
به ارسلان هیچ وقت فرصت داده نشد تا در 
مسابقات مهم مثل جهـــانی توانایی هایش 
را ثابت کند. من بعداز المپیـــک به ایران 
بازگشتم تا در تیم ملی به کشورم و کشتی گیران 
کمک کنم اما وقتی فرصتی به من داده نشد؛ 
به آذربایجان رفتم و دوباره هم بازگشتم و به 
کشورم خدمت می کنم. من و امثال علــی 
ارسلان، صباح شریعتی، سامان طهماسبی از 
ایران رفتیم به کشورمان خیانت نکردیم بلکه 
فرصت دیده شدن در کشور خودمان نداشتیم و 
به جای دیگر رفتیم و هر زمان هم به ما فرصت 
بدهند توانایی های خودمان را ثابت می کنیم. 

گفـــتوگـــو

واکنش »مرادی« به ترخیص 
قایق ها در گمرک

ایسنا: وحیـــد مرادی، نایــب رئیـــس 
کنفدراسیون قایقرانی رویینگ آسیـــا در 
واکنش به اینکه قـــایق های خریداری شــده 
رویینگ از شرکت چینی بعد از گذشت 4 سال 
به فدراسیون تحویل داده شد، بیان کرد: سال 
۱۳۹6 بود که استارت خرید قایق ها زده شد و 
من به اتفاق آقای امینی رئیس وقت فدراسیون 
سفری به چین داشتیم و قایق ها خریداری 
شد. آن زمان مبالغی پرداخت شــد و مبالغی 
دیگر هم قرار شد در دو تا سه نوبت حواله شود. 
بعد که آقای سهرابیان آمد، تلاش کرد قایق ها 
وارد ایران شوند اما مقررات داخلی و موانع و 
مشکلات مانع از تحویل زودتر قایق ها شدند. 
بدهی انباشته یکدهه قبـــل به گمرک و 
مشکلات دیگر سر راه قایقــرانی بود اما در 
نهایت فدراسیون موفق شد بعد از گذشت 4 
سال قایق ها را تحویل بگیرد و در محل انبار 
فدراسیون ترخیص شدند. او ادامه داد: بیش 
از همه برای ورزشکاران خوشحال هستم و این 
اتفاق به ارتقا سطح کیفی آنها کمک می کند. 
یک خبری هم همین جا عنوان می کنم و آن 
هم اینکه ایران درخواست میزبانی کاپ یک 
رویینگ آسیا را داده بود که ما آن را پذیرفتیم. 

خارجازمستطیلسبز

قلعه نویی:
اشتباه کردم گفتم »گل گهر« 

قطب می شود
امیر قلعه نویی سرمربی گل گهر در مورد 
جریمه این تیم به خاطر یک تخلف گفت: وقتی 
ما تخلفی نکردیم چرا باید جریمه شویم؟ ۳ 
الی ۸ نامه زدیم به سازمان لیگ و اعلام کردیم 
می خواهیم با این بازیکن قرارداد ببندیم شما 
طبق قوانین بگویید مجاز هست یا نه؟ فقط 
جواب این نامه را بدهند. ۸. ۱۳ طبق استعلام 
گابن به ما جواب دادند و گفتند تایید است. ما 
با او قرارداد بستیم و به اتوماسیون دادیم. بعداز 
آن خودمان یکبار دیگر استعلام گرفتیم. دوباره 
۸. 2۹ جواب استعلام آمد و تایید کردند. ما هم 
سوم آذر بازی داشتیم. ما کمترین تعطیلی را 
داشتیم. خانواده ها و طرفداران در عذابند. 6 ماه 
سخت داشتیم بعد می آیند برای اولین بار با 
یک تیم شهرستانی راحت این کار را می کنند. 
سرمربی گل گهــر افزود: من 
فقط یک اشتباه کردم و بابت 
آن معذرت خواهی می کنم. 
گفتم گل گهــر قطب می شود 
و اشتباه کــردم. چون مانند آن 
قطاری شــد وقتی حرکت 
کرد سنگ انــدازی هـا 
هــم شـــروع شــــد. 
مــن معذرت خواهـی 
می کنم. آقایان قـــرار 
نــیــســـت دیگـــر 
گـــل گهـر قطب شود 
اجازه دهیــد کــارش 

را کند. 

خـــبر

جمشید خیرآبادی: 
 فرصت بدهند

  توانایی مان را 
ثابت می کنیم


